
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde 11.04.18. 

Deltagere:  Bjørn, Jette, John og Kirsten. 

Belysning på stier og Spangsvej. Per Sørensen har fået priser på lamper og 

nedgravning af kabler. Emnet drøftes på havevandringen med Per Sørensen og Peter 

Sørensen. 

Råderetskatalog: arbejdet fortsætter – der blev lavet et par ændringer. 

FAB-møde 8. april: Jette og Kirsten deltog og referat blev drøftet. 

Radon: vi afventer hovedbestyrelsens reaktion på FAB-referatets omtale af Radon-

målingerne i afd. 9. 

Havevandring 2018: administrationen spørger om ret til at gå ind i haverne, og 

hvem holder opsyn med, at regler overholdes og melder det til administrationen. 

Hjertestarter: intet nyt – udsættes til næste møde. 

Næste møde: 7. maj 2018 hos Bjørn. 

Punkter til kommende møder:  fælles hækklipning drøftes på juni-møde til 

forelæggelse på ordinært afdelingsmøde i september. Råderetskatalog løbende. 

Eventuelt:  intet. 

 

 


